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Szanowny Panie Prezydencie

W związku z ogłoszeniem przez Pana informacji (w załączaniu) o remoncie trzech podwórek 
legnickich datowanym na 22 lutego 2024 roku, chcielibyśmy zgłosić kilka pytań dotyczących procesu 
wyboru tych konkretnych lokalizacji oraz kryteriów, którymi się Pan kierował przy dokonywaniu tych 
wyborów.

Proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

1. Jakie kryteria zostały uwzględnione przy wyborze podwórek, które miały zostać poddane 
remontowi?

2. Czy decyzja o wyborze konkretnych podwórek była oparta na analizie potrzeb mieszkańców, 
stanu technicznego terenu, czy może innych czynnikach?

3. Czy proces wyboru był otwarty i transparentny, czy też opierał się na decyzji administracyjnej?
4. Czy istniała możliwość zgłaszania propozycji przez mieszkańców w sprawie wyboru podwórek 

do remontu?
5. Jakie kroki podjęto w celu zapewnienia, że wybrane podwórka są reprezentatywne i służą jak 

największej liczbie mieszkańców?

Proszę o udzielenie szczegółowych odpowiedzi na powyższe pytania, aby lepiej zrozumieć proces 
wyboru podwórek pod remont oraz zapewnić, że decyzje administracyjne są podejmowane w sposób 
transparentny i uwzględniający potrzeby społeczności lokalnej.

Z poważaniem,

Karolina Jaczewska-Szymkowiak
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